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ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

x á gyúlós Hivatala

*o 1006 W1 0 5.

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 118 . §. alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján

bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni

Persányi Miklós miniszter úrnak

"Mit kíván tenni Győrújfalu lakói és a szigetközi ivóvízkincs megóvása érdekében?"

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemből kerestek meg az alábbi problémával .

Újabb kavicsbányát nyitnak Szigetközben, a Győrzámoly 111. védnevű bányaterületen .

A környezetvédelmi engedélyt az Észak-dunántúli Környezetvédelmi Felügyelőség H-20204-

15/20005-1 . számon kiadta. A bánya nyitása ellen tiltakozott a lakosság, az érintett

önkormányzat és tiltakoztak környezetvédők is. A tiltakozásnak több oka is van . Egyrészt a

számtalan szigetközi kavicsbánya mellett megnyíló újabb bánya újabb tájsebet okoz és a

kitermelés meg fogja sérteni a Győr-révfalui ivóvízbázis szűrőjeként szolgáló kavicsréteget .

Másrészt a kitermelt kavics elszállítását végző teherautók naponta okoznak majd még nagyobb

zajterhelést és levegőszennyezést a Győrújfalun élőknek . A tiltakozók szerint a fenti

Kérdés
(Írásbeli válasz kérése)



szempontokra az engedély kiadásakor a hatóságok nem fordítottak nagy gondot, így adták ki az

engedélyt. Szeretnék elérni, hogy ne nyíljon meg a bánya .

A tiltakozók álláspontját támasztja alá Győr-Moson-Sopron megye környezetvédelmi

programja is . A program a veszélyeztető tényezők és környezeti problémák között említi a

térség igényeit is figyelembe véve túlzott mértékű kavicsbányászatot és kívánatosnak tartja

korlátozni ezt a tevékenységet .

A fentiekre való tekintettel kérdezem Miniszter Urat, hogy mit kíván tenni Győrújfalu

lakói és a szigetközi ivóvízkincs megóvása érdekében?

G y ő r, 2006 . agusztus 31 .

Tisztelettel
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